
                                                                                                            

 

 

1 Verslag openbare vergadering wijkraad Molenwijk 20 juni 2023 (concept)   

 

 

Verslag vergadering Wijkraad Molenwijk Haarlem dinsdag 20 juni 2023 
Locatie: Frieslandlaan 1, Het Open koffie Huis 

Aanvang 19.30u 
 

Wijkraad : Bestuur: Riet Ooms (voorzitter); Marjolein Huijser (secretaris); Ruud Norg (penningmeester). 

  Leden: Frits Breen (wijkbeheer); Jolanthe Singh (lid, diverse projecten).   

  Notulist: Sylvia van den Berg 

Gasten : Miel Winkel (Buurtouder), Gerard van Nimwegen, Wendy Plompen, Annetta Langreder, Lodewijk 

Wittert, Wim Saelman,  Karin Elie, Greet Segers (bewoners). 

Afwezig : Marlies Vercruysse (lid, ambtelijke stukken); Hans Langbroek (website); Paulien Heesbeen (lid, 

coördinator Buurtouders); Ben Ali (lid, Buurtouder). 

 
 

1. Opening vergadering en mededelingen door de voorzitter 

Riet opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. 
 
Na meerdere verzoeken vorig jaar is onlangs een nieuw speeltoestel aan Ramspol geplaatst. Greet Segers 

stuurde hierop een e-mail naar de wijkraad waarin zij dankt voor de inzet. Hier aanwezig zegt zij: ‘We zijn hier 

erg blij mee; er wordt al veel gebruik van gemaakt en we zien de hele dag door peuters, vaak vergezeld van 

opa’s en oma’s.’ 

Greet is zelf ook oma en laat weten dat haar kleindochters ook erg blij zijn met de nieuwe speelplek. 
 
Riet laat weten dat Marlies niet aanwezig is omdat zij een andere vergadering (met o.a. Elan Wonen) bijwoont 

over de aanpak in de wijk. 

 

2. Vaststelling agenda 

Er zijn geen opmerkingen of aanvullende bespreekpunten. De agenda is hiermee vastgesteld, 

 

3. Verslag  jaarvergadering 16 mei 2023 

Buiten het corrigeren van de datum op de laatste pagina zijn er geen opmerkingen. Het verslag is goedgekeurd 

en daarmee vastgesteld. 

 

4. Ingekomen berichten 

N.v.t. 

 

5. Werkgroepen 

a. Beheer en Onderhoud (Frits) 

- Speeltoestel Ramspol: Afgerond. 

- Speeltoestel Balgzand: Nog steeds niet uitgevoerd. 

- Verzakking langs flat Schuilenburg: Na melding heeft Spaarnelanden nieuwe tegels gelegd. Er is echter 

niet naar de oorzaak gekeken. Spaarnelanden zegt dat het aan de fundering ligt en hier verder niets 

mee te doen; de melder moet dit zelf maar aankaarten bij de woningbouw. Deze manier van 

afhandelen vindt Frits op zijn zachtst gezegd ‘geen stijl’; bij het opvolgen van de melding – moet ervan 

uitgegaan kunnen worden dat iets helemaal wordt opgelost. Het kan niet zo zijn dat de bal weer bij 

de melder gelegd wordt. Frits denkt overigens dat het niet met de fundering, maar met de riolering 

te maken heeft. 

- Peelweg (ingang Molenplaspark): verzoek verkeersafremmende maatregelen via het secretariaat bij 

de wethouder neergelegd. Deze heeft het doorgespeeld naar BOR (Besluit Omgevingsrecht) 
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5. (vervolg 

b. Buurtouders  

- Miel laat weten dat o.a. bij Jumbo flyers worden uitgedeeld: de Buurtouders zoeken versterking. 

c. De Buurtcamping 

- Sylvia: ondanks het feit dat de inschrijving officieel pas op 1 juli a.s. van start gaat, zijn er al vier 

aanmeldingen binnen. 

- Marjolein: De Buurtcamping heeft de Participatieprijs uitgereikt gekregen van de gemeente. 

- Ruud: Het was wel even spannend: het Leefbaarheid en Initiatievenbudget van de gemeente bleek al 

op(!) te zijn, waardoor we een substantieel deel op de begroting zouden moeten missen. Gelukkig 

kon hiervoor nog een ander potje worden aangesproken. 

 

6. Voortgang Zuid Schalkwijkerweg 

a. Het ‘Koeientunneltje’ is vorige week officieel geopend. Riet Ooms  en Yvonne van Schie (WR Europawijk), 

kinderburgemeester Tess en wethouder Bas van Leeuwen waren aanwezig bij de feestelijke opening. Naast 

afbeeldingen van o.a. een bakfiets en iemand die de hond uitlaat, is de fietstunnel weer voorzien van 

nieuwe koeien. Het ontwerp komt van de leerlingen van de Rudolph Steinerschool. 

Eén van de aanwezigen vraagt of de wijkraad nog wel eens iets gehoord heeft over de plannen daar horeca 

te vestigen. Riet: de plannen zijn er nog steeds, maar het duurt nog wel even; ook de financiering is nog 

niet rond. Overigens komt de bouw hiervan aan de kant van de Europawijk en de ingang aan de kant van 

Molenwijk. De beide wijkraden hebben gepleit voor en benadrukt dat het wel kleinschalig moet zijn. 

b. Zuid Schalkwijkerweg, renovatie: de plannen zijn al een paar keer veranderd en / of bijgesteld. Op het 

nieuwste plan – tijdelijke brug – zijn geen opmerkingen meer gekomen. De vergunning voor de tijdelijke 

brug is nog niet rond. Voor de bomenkap is een vergunning onder voorbehoud: pas wanneer de vergunning 

voor de brug rond is, mag gestart worden met de kap. De voorbereidende werkzaamheden zijn al van start 

gegaan. De leidingen komen naast de weg; hier wordt binnenkort mee gestart en omwonenden zullen 

hierover bericht in de brievenbus ontvangen. De start is hoogstwaarschijnlijk na de zomervakantie. 

De wijkraad heeft er op aangedrongen de Hommeldijk als eerste aan te pakken; het zal daar drukker 

worden wanneer de werkzaamheden aan de Zuid Schalkwijkerweg beginnen. Voetgangers en fietsers 

zullen dan gebruik moeten maken van de Hommeldijk. 

 

7. Stand van zaken ‘Van wijkraad naar wijkplatform’ 

Na een aantal sessies / bijeenkomsten met de gemeente en de vier wijkraden van Schalkwijk en en later 

uitgebreid naar meerdere partners waarin wensen, informatie en noodzakelijkheden zijn verzameld is 

inmiddels een stuk opgesteld. Helaas nog niet erg helder, nog steeds is er te veel onbekend. 

Riet: de wijkraad focust momenteel op de oppositie: met uitzondering van het CDA zijn alle partijen bezocht. 

Bij alle partijen klinkt: Schalkwijk hoeft zich geen zorgen te maken.  Wij vragen ons af: waarom dan de wijkraden 

opheffen? Over veertien dagen hebben we een afspraak bij het CDA. 
 
Op 6 juli a.s. staat dit op de agenda van Commissie Bestuur. De wijkraad wil nogmaals benadrukken wat 

belangrijk is voor de wijk. 
 
Marjolein: Er zal iemand nodig zijn die de kar trekt. De gemeente gaat uit van een wisselende samenstelling 

van losse groepen, maar die vormen zich niet vanzelf. 

Riet vult aan: Ik zie het als onze taak de groepen bij elkaar te brengen. 
 
De Raad weet nog minder dan wij, ook met betrekking tot welke vorm een wijkplatform moet hebben. 
 
Voor de financiën is een verantwoordelijke nodig. Iemand die deze verantwoordig ook echt neemt. 
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7. (vervolg) 

De wijkraad heeft geopperd aan de gemeente iets aan de schaalverdeling te doen: Schalkwijk groeit en heeft 

een kleine veertigduizend inwoners. Dat is een kwart van alle inwoners van Haarlem. Op dit moment betekent 

dat vier wijkraden voor Schalkwijk en achtentwintig wijkraden voor de rest van Haarlem. 
 
Eén van de aanwezigen vraagt zich af of de hele exercitie niet een verkapte bezuinigingsmaatregel is. Riet geeft 

aan te hebben vernomen dat de hoogte van de subsidie die nu voor de wijkraden bestemd is, niet zal 

veranderen. 

 

8. Rondvraag 

 Karin Elie geeft aan niet in Molenwijk te wonen, maar in het centrum. Zij had gehoord over de 

ganzenjacht, waar de wijkraad en ook bewoners zich mee bezig (hebben ge-)houden. Karin: in het 

oosten van het land (Drenthe) zit Akka’s Ganzenparadijs. De naam zegt het al, het is een opvang voor 

ganzen. Medewerkers van de opvang komen ganzen ophalen, waarna deze diervriendelijk worden 

verzorgd. Karin vond het van belang dit met de wijkraad te delen. 

 Jolanthe: op 15 juli a.s. wordt ‘Ontmoet en Eet Mee’ georganiseerd door wijkraad Molenwijk, Buurts, 

Stichting Ontmoeting – Het Open koffie Huis, Stichting Samen, Woord en Daad Kringloopwinkel én 

buurtbewoners. Er worden allerlei lekkernijen gemaakt uit o.a. Somalië, Marokko, Turkije, Syrië, 

Eritrea, India. Alle Molenwijkers zijn welkom. 

 

9. Sluiting  

Riet meldt dat – zoals gewoonlijk – geen openbare vergadering is in de maand juli. Anders dan anders: in 

verband met de drukte rond het organiseren van De Buurtcamping (18-20 augustus) zal er ook geen openbare 

vergadering zijn op 15 augustus. 

Hierna dankt zij de aanwezigen voor hun komst en sluit de vergadering om 21:15u. 

 

 

 

 

 

De volgende openbare wijkraadsvergadering is op dinsdag 19 september 2023. 

 


